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Zápis ze školské rady ze dne 18. prosin ce 2023

Přítomni:

Mgr. Hana Bezrouková

Mgr. Hana Procházková

Lenka Frintová

Jozef petrenec

lng. František Dittrich CSc.

Omluven:

Bc, Tomáš Bartoška

Hosté:

Mgr. Světlana Vacková

Alena Souralová DiS.

1. Představení návrhu rozpočtu

- stále jsou velké zálohy za energie, i když byl přeplatek

- velké platby za služby Vertixu, v lednu bude řešeno s vedením firmy, na

jednání bude pozván i p. lng. Dittrich CSc.

2. nový nátěr na venkovních parapetech - zařídí p.Vosyka

3. kritéria přijímání do ZŠ i MŠ - sestaví ředitelka školy a po novém roce pošle
p. sta rostovi

- do ZŠ - na příští školnírok očekáváme velký zájem, míst bude méně, bude
proto řešeno veřejným losováním (cca 25 zájemců, z toho B odkladových bude

mít přednost)

- do MŠ - řešíse přijímání dvouletých místních. ŘŠ připraví kritéria, zformuluje
dotaz na kraj a zástupce obce to ta předloží

4. V létě končí současné ředitelce školy p. ředitelce Mgr. Vackové mandát. P.

učitelka Mgr. Bezrouková vznesla dotaz na zástupce obce, zda bude vypsáno
výběrové řízení na místo ředitele školy.
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Host, současná ředitelka, Mgr. Vacková, tento dotaz doplnila svým
jednoznačným konstatováním, že pokud bude výběrové řízení zastupitelstvem
vypsáno, ona se tohoto Yízení nebude účastnit a ze školy odejdou i někteří
pedagogičtí pracovníci a paní kuchařky. P. ředitelka dále požadovala po
zástupcích obce sdělení, kdy bude o tomto bodu jednáno na zastupitelstvu
obce. Svůj požadavek zdůvodnila tím, že požaduje co možná nejbližšítermín
projednání, aby měla ona i ostatnídostatek času na hledáníjiného místa,

P. učitelka Mgr. Procházková vyjádřila požadavek, aby o možném vypsání
výběrového řízení bylo jednáno na nejbližším zastupitelstvu. A také aby se
zástupci Školy včetně paní ředitelky mohli tohoto jednání zúčastnit a přednést
zastupitel ům své stanovisko.

Zástupci obce k tomuto požadavku jednoznačně prohlásili, že o problematice
obsazení místa ředitele ve škole Dříteč zastupitelstvo obce doposud nejednalo,
a k tomuto bodu nemají mandát zastupitelstva cokoliv sdělovat, s tím, že o
stanovisku p. ředitelky budou informovat členy zastupitelstva obce.

5. P. starosta představil návrh nově zbudované šatny pro ZŠ

Zapsala: Mgr. Hana Bezrouková

Zápis v bodu 4. doplnil: lng. František Dittrich CSc.

Dříteč: 21,,1,2.2023
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Hana Bezrouková

Hana procházková

Lenka Frintová

Jozef petrenec

František Dittrich
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